
Zápisnica zo zasadnutia Aktívu rodičov - členská schôdza združenia 
„Rodičia a priatelia Základnej školy Senec, Mlynská č.50“, www.rodiciazsmlynska.sk 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Registrovaného Ministerstvom vnútra Slovenskej republiky dňa 22.12.2015 

pod číslom spisu VVS/1-900/90-27372, IČO: 30 803 411 
 

 
Termín: 21. 2. 202, 17:30 – 19:30 
Miesto: prezenčne, zborovňa školy 
Prítomní: 26 rodičov, 4 zástupcovia vedenia školy 
Oprávnených hlasovať o finančných veciach: 24 
Ospravedlnení rodičia: Zuzana Kormošová, Anna Mudráková, Lenka Šípošová. Petra 
Mad’arová, Beáta Kis Pál, Tomáš Božik, Andrea Kontárová, Jana Žarická, Monika Bečková 
 
Stretnutie viedla: PhDr. Jana Karolína Bartalová  
 
 
 
NÁVRH PROGRAMU STRETNUTIA 

1. Vyhodnotenie výberu príspevkov od rodičov po jednotlivých triedach, možné predĺženie súťaže 

2. Kampaň smerovaná na rodičov v súvislosti s 2 % dane 

3. Prezentovanie stavu účtu, informácia o stave vecí, ktoré sme mali plánované  

4. Vyhodnotenie plesu 

5. Mlynská paráda 

6. Aktualizácia stavu budovania odborných učební 

7. Aktualizácia stavu projektu vonkajšie ihrisko 

8. Aktualizácia stavu projektu nadstavba jedálne 

9. Organizovanie beach volejbalového turnaja v júni  

10. Rôzne 

 

Pani Jana Karolína Bartalová, predsedkyňa AR, otvorila stretnutie AR a navrhla body súvisiace so 
školou prediskutovať na začiatku stretnutia vzhľadom na prítomnosť zástupcov vedenia školy. 

Prítomní jednohlasne schválili zmeny v programe stretnutia nasledovne: 

1. Aktualizácia stavu projektov (spojenie bodov 6, 7, 8): odborné učebne, vonkajšie ihrisko, 
nadstavba jedálne, doplnok - zatepľovanie bloku C (2. stupeň) 



2. Vyhodnotenie výberu príspevkov od rodičov po jednotlivých triedach, možné predĺženie 
súťaže 

3. Kampaň smerovaná na rodičov v súvislosti s poukazovaním 2 % dane  nášmu OZ 
4. Prezentovanie stavu účtu, informácia o stave vecí, ktoré sme mali plánované 
5. Vyhodnotenie plesu 
6. Mlynská paráda 
7. Organizovanie beach volejbalového turnaja v júni 
8. Rôzne 

ZÁPIS 

1. Informovanosť o prebiehajúcich projektoch v škole 
 

PaedDr. Jana Tamášiová, riaditeľka ZŠ, informovala o stave realizovaných projektov súvisiacích so 
školskou budovou a školským areálom: 
 

- Odborné účebne – prestavba dokončená 
- Vonkajší športový areal – projekt má mesto Senec ako zriadovateľ školy pripravený, čaká sa 

na vhodné výzvy na získanie finančných príspevkov 
- Nadstavba jedálne – v realizácii, prinesie rozšírenie capacity, 2 výdajné miesta umožnia 

rýchlejší vydaj stravy žiakom a zamestnancom školy, pani riaditeľka apelovala na rodišov, aby 
deťom pripomenuli, že na príchod do školy je potrebné využívať dočasne vytvorený náhradný 
chodník z bezpečnostných dôvodov 

- Zatepľovanie bloku C (2. stupeň) – v realizácii, pani riaditeľka vyzvala rodičov, aby oni a tak-
tiež deti nepoužívali vchod od Fučíkovej na vstup do školy kvôli blízkosti staveniska, hrozí ne-
bezpečenstvo zranenia 

- Program ERAZMUS – škola sa zapojila do tohto projektu, aktuálne sa v ňom vzdelávajú učite-
lia, následne sa v ňom budú realizovať výmenné pobyty detí 

- Letná družina – je plánovaná na prvé 2 prázdninové týždne, finálne rozhodnutie bude známe 
na konci apríla 2024 

- Kamerový systém – bude sa realizovať jeho rozsah postupne na chodby, v prvej etape to 
budú priestory 2. stupňa  

- Problémové správanie detí  
o diskusia 
o pani riaditeľka vyzvala rodičov, aby deťom venovali zvýšenú pozornosť, v prípade po-

treby požiadali kompetentných pracovníkov školy o pomoc 
o pani riaditeľka dala prísľub na intenzívnejšiu komunikáciu s triednym učiteľom v 

triedach, ktoré to vyžadujú 
 

PaedDr. Beáta Masarovičová, zástupkyňa 1. stupeň, požiadala AR o príspevok vo výške 800 € na 
dokúpenie 20 ks licencií do projektu FIN Q.    
Informovala tiež, že škola sa zapojí do lízatkovej výzvy, ktorá pomáha onkologicky chorým deťom 
lepšie yvládať chemoterapiu.    
 
Mgr. Alexandra Ježová, zástupkyňa ŠKD, informovala, že školská akadémia ku Dňu matiek, ktorú 
pripravuje 13 oddelení  sa uskutoční v kinosále KD v Senci v dvoch termínoch, čo by malo umožniť 
všetkým rodičom zhliadnuť pripravený kultúrny program. 
26. 3. 2024 bude ŠKD v prevádzke iba do 14:30 h v súvislosti s konaním slávnostného stretnutie k 
Medinárodnému dňu učiteľov.   



 

2. Vyhodnotenie výberu príspevkov od rodičov po jednotlivých triedach, možné predĺženie 
súťaže 

Pani Martina Petrušková, podpredsedkyňa AR, predložila prítomným prehľad výberu rodičovských 
príspevkov za aktuálny školský rok. Z dostupných údajov je jasné, že žiadna trieda nemá výber prí-
spevkov na úrovni 80 % a viac, takže súťaž na výber príspevkov, nemá žiadnych príjemcov finanč-
nej odmeny z radov tried.  

Padol rodičovský návrh, aby súťaž na výber príspevkov bola predĺžená do 30. 4. 2024. 

Stav vyzbieraných príspevkov k 22.2.2024 – spolu evidujeme príspevky za 362 žiakov 

 

 

3. Kampaň smerovaná na rodičov v súvislosti s poukazovaním 2 % dane  nášmu OZ 

Predsedkyńa AR pripraví pani Terézii Ochabovej, kontrolórke AR potrebné doklady v súvis-
losti s činnosťou AR za obdobie 3 – 12/2023 do 4. 3. 2024.  

Pani Ochabová pripraví z týchto podkladov potrebnú komunikáciu na rodičov cez všetky 
vhodné komunikačné kanály za účelom darovania 2 % dane nášmu OZ: (EduPage, zrka-
dielka na 1. stupni, web stránka školy, rodičovský web, FB skupina, WA skupina). 

 

Trieda

Počet 

žiakov

Realizovaná

platba

Realizovaná

platba %

V.C 29 22 76%

III.A 20 15 75%

I.A 26 19 73%

II.D 26 19 73%

VI.C 22 16 73%

V.D 22 15 68%

I.C 26 16 62%

I.D 26 16 62%

VI.E 17 10 59%

II.B 26 14 54%

V.A 28 15 54%

IX.C 25 13 52%

IV.B 27 12 44%

I.B 25 11 44%

VII.D 25 11 44%

II.C 25 10 40%

II.A 26 10 38%

III.C 24 9 38%

V.E 23 8 35%

VIII.D 27 8 30%

IV.C 28 8 29%

VI.D 28 8 29%

VII.E 21 6 29%

IX.B 25 7 28%

VI.A 29 8 28%

VI.B 29 8 28%

IV.A 27 7 26%

VIII.B 28 7 25%

VII.B 22 5 23%

VIII.A 28 6 21%

III.B 22 4 18%

IX.D 28 5 18%

IX.A 21 3 14%

VII.C 23 3 13%

VII.A 26 3 12%

V.B 28 3 11%

VIII.C 26 2 8%



4. Prezentovanie stavu účtu, informácia o stave vecí, ktoré sme mali plánované 

 

 

 

 

 

 

 

5. Vyhodnotenie plesu 

o Ples sa vydaril 
o Predalo sa 95 lístkov 
o Pani riaditeľka poďakovala organizačnému výboru za skvelú akciu 
o Rodičia ocenili nasadenie pani Kataríny Koleničkovej, administratívnej pracovníčke 

školy 
o  rodičia pochválili skvelú stravu, ktorú pripravili pracovníčky školskej jedálne 
o Odporúčanie - ples zorganizovať aj v školskom roku 2024/2025 
o Výťažok z plesu vo výške  1 976,60 € sa uloží na účet AR a bude použitý na úhradu 

nákladov školy v súvislosti s nákupom  moderných didaktických pomôcok 

 

 
6. Mlynská paráda 

 
Prítomní rodičia sa zhodli na potrebe socializácie sa s vedením a zamestnancami školy a z 
tohto dôvodu navrhli udalosť, ktorá by sa mala uskutočniť v druhej polovici mesiaca máj 2024 
s názvom Mlynská paráda. Ďaľšie, podrobnejšie diskusie na túto tému sa budú viesť na 
ďalšom zasadnutí AR. 
Kto má záujem pracovať na tomto projekte, môže sa ohlásiť predsedkyni AR. 
 

7. Organizovanie beach volejbalového turnaja v júni 

Bod sa presúva na ďalšie stretnutie AR 

 
 
 
 
 
 

Účel príspevku Hodnota príspevku Stav

MDD - balíčky pre deti 1 000,00 €               v 5_2024

Učebné pomôcky - 1. stupeň 600,00 €                  nakúpené 

Učebné pomôcky - 2. stupeň 600,00 €                  nakúpené 

Príspevok na nákup pomôcok a hračie ŠKD 400,00 €                  nakúpené 

Knižné poukážky na konci školského roka - 1. a 2. stupeň 888,00 €                  v 6_2024

Big street 5., 6., 7. ročník (NOV-FEB) 3 600,00 €               uhradené 

Dataprojektor 8 100,00 €               nakúpené 

Licencia na elektronickú verziu - projekt FINQ/EUQ na 5 rokov 3 000,00 €               

Príspevky pre 9. ročníky - na rozlúčkovú 800,00 €                  v 6_2024

Príspevok na udržovanie vzťahov s učiteľmi 400,00 €                  priebežné čerpanie

Spolu 19 388,00 €            



8. Rôzne 
pani Bartalová informovala o dvoch programoch, ktoré by mal AR záujem doniesť do našej 
školy 

• projekt proti šikane pána Miroslava Schlesingera  

• protidrogový vlak 
 
 

UZNESENIA 
AR schvaľuje: 

1. Finančný príspevok vo výške 880 € na nákup licencii FINQ 
hlasovanie: ZA/24. PROTI0, ZDRŽAL SA/0 

2. Predĺženie súťaže na výber rodičovského príspevku do 30. 4. 2024 
hlasovanie: ZA/24. PROTI0, ZDRŽAL SA/0 

3. Nebude sa zverejňovať triedným zástupcom zoznam platcov rodičovských príspevkov 
hlasovanie: ZA/24. PROTI0, ZDRŽAL SA/0 

4. Výťažok z plesu bude použitý na nákup moderných dodaktických pomôcok pre školu 
hlasovanie: ZA/24. PROTI0, ZDRŽAL SA/0 

 
Zapísala: 11. 3. 2024 
       
Ing. Jana Mihalovičová 
Dokumentarista AR 
 
 Schválila:  
 PhDr. Jana Karolína Bartalová 
 Predsedkyňa AR 


